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Plats och tid Stora salen, Kulturhuset, Hudiksvall, tisdagen 11 oktober 2022 kl 09:00-12:15 

Beslutande ledamöter 
 

Mikael Löthstam (S), Ordförande §161-165, 167-178 
Per Svensson (S) § 166 
Bosse Nilsson (S) 
Jim Svensk Larm (S) 
Gerd Olsson (S) 
Kent Kanon (S) 
Jonas Holm (M) § 161-164 
Adam Rydstedt (M) § 165-178 
Peter Lagerqvist (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 
Caroline Schmidt (C), § 161-165, 167-178, ordförande § 166 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) §161-165, 167-178 
Matts Persson (C) § 166 
Anton Stark (C) 
Ulrica Högbergh (V) §161-165, 167-178 
Peter Åkerlund (KD) § 166 
Olle Jonsson (V) 
Peter Asp-Vilén (SD) 
 

Ersättare 
 

Per Svensson (S) §161-165, 167-178 
Andréa Bromhed (MP) 
Anita Höglund (M) 
Peter Åkerström (KD) §161-165, 167-178 
Matts Persson (C) §161-165, 167-178 
Adam Rydstedt (M) §161-164 
Albin Yxell (SD) 

Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén, kommundirektör Bengt Friberg, ekonomichef 
Kent Lundqvist, personalchef Maria Larsson, planeringschef Hans Gyllow, stabschef 
Ulrika Wenn, verksamhetschef Ann-Sofie Åhs Bodin, verksamhetsansvarig Maria 
Lövgren  

Justerare Caroline Schmidt 161-165, 167-178, Jim Svensk Larm § 166 
Justeringens plats och 
tid Justering via mobilt bankid, 2022-10-13 kl 15:00 
 
Underskrifter 

Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 161-178 
 Pia Embretsén  

Ordförande 
  

 Mikael Löthstam § 161-165, 167-178 Caroline Schmidt § 166 

Justerare 
  

 Caroline Schmidt § 161-165, 167-178 Jim Svensk Larm § 166 
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 Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 2022-10-11 

Datum då anslaget 
publiceras 2022-10-13 

Datum då anslaget 
tas bort 2022-11-04 

Förvaringsplats för 
protokollet Kommunledningsstaben 
 

Underskrift 
  

 Pia Embretsén  
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§ 175 Dnr 2022-000575 - 006 
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Anmälan av delegationsbeslut 2022 .............................................................. 28 
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§ 161 Dnr 2016-000184 - 000 

Godkännande av dagordning 

Kommunstyrelsen beslutar 
att behandla initiativärendet som övrig fråga på dagordningen (§ 175), samt 

att i övrigt godkänna dagordningen.  

Sammanfattning 
Centerpartiet i Hudiksvall genom Caroline Schmidt (C) har lämnat in ett 
nämndinitiativ angående Tunbacka vård- och omsorgsboende.  

 

 

Kommunstyrelsen 11 oktober
(Signerat, SHA-256 FEF99B94516102F6977E282E46CF47FF77FFAB88A39D9F67117602DEEA9BF6E5)

Sida 5 av 29



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

6(28) 
Sammanträdesdatum 

2022-10-11 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 162 Dnr 2021-000001 - 042 

Uppföljning av kommunens ekonomi m.m. för 2022 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisningen.  

Sammanfattning 
Personalchef Maria Larsson lämnar information om personalsituationen i 
kommunen. 

Redovisningen visar bland annat på totalt antal frånvarodagar januari-augusti är 
39,21 år 2022, jämfört med 39,13 år 2021, varav sjukfrånvaro 12,02 dagar 
jämfört med 10,52 år 2021. Antal timavlönade årsarbetare januari till och med 
augusti är 212 år 2022 jämfört med 168 samma period 2021. 

Total sjukfrånvaro januari- augusti 2022 är 8,5 % jämfört med 2021 då det var 
7,0 %.  
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§ 163 Dnr 2022-000489 - 042 

Delårsrapport 2022, Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna verksamhetsrapporten för delåret 2022.  

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens årsprognos beräknas bli ett överskott motsvarande 7 750 
tkr. Det beror främst på högre intäkter och lägre kostnader för stadsnätet, lägre 
personalkostnader på grund av vakanta tjänster, inställda utbildningar och 
projektmedel som inte använts.  

Verksamhetsmålet minska sjukskrivningar, utveckla hamnområdet och 
förbättrad service, bemötande, snabbhet och enkelhet, prognostiseras som helt 
uppfyllda. Målet att öka kunskapen hos kommuners chefer om hur de kan 
bedriva ett fungerande systematiskt arbetsmiljöarbete prognostiseras som i hög 
grad uppfyllt. Prognosen gällande övriga mål är som delvis uppfyllda. 

Kommunen ökade med 2 invånare första halvåret 2022 till sammanlagt 37 746 
invånare. Positivt flyttnetto medan födelseöverskottet är negativt. Inflation, höjt 
ränteläge och svårigheter att få tag på olika komponenter försvårar för 
nyproduktion av bostäder och lokaler. Viss dämpning av efterfrågan på 
nyproduktion kan förutses men ännu inga tydliga sådana signaler. Under årets 
första två tertial har de första bostadshusen på Kattvikskajen färdigställts för 
inflyttning. De två andra bostadsprojektet som påbörjats pågår enligt plan med 
planerade inflyttningar vintern 2022 och hösten 2023. Kontor och P-hus 
beräknas vara inflyttningsklara våren 2023. 

Delåret har också präglats av ett fortsatt arbete med covid-19, kriget i Ukraina 
och förberedelsearbetet inför valet den 11 september 2022. 

Den 8 februari 2022 beslutade kommunstyrelsen att förlänga den tillfälliga 
överföringen av social- och omsorgsförvaltningens samtliga verksamheter till 
kommunledningsförvaltningen till och med 2022-12-31 med anledning av det 
ekonomiska läget. 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) tog första spadtaget på 
nytt demensboende på Björkberg. Boendet kommer att innehålla 96 lägenheter 
och vara klart hösten 2024. 

Fortsatt samverkan i Hälsingland, flera utvecklingsområden pågår t ex att bilda 
en gemensam IT-driftsorganisation, gemensam lön, gemensam 
telefoni/växellösning, IT-hårdvara, digitalt slutarkiv, webb och digitala kanaler 
med flera.  
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Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 113 

Tjänsteutlåtande 

Verksamhetsrapport 

Kommunstyrelsens investeringar 

 

 

Kommunstyrelsen 11 oktober
(Signerat, SHA-256 FEF99B94516102F6977E282E46CF47FF77FFAB88A39D9F67117602DEEA9BF6E5)

Sida 8 av 29



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

9(28) 
Sammanträdesdatum 

2022-10-11 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 164 Dnr 2022-000544 - 042 

Verksamhetsrapport och delårsprognos för 2022. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna verksamhetsrapport och delårsprognos för 2022.  

Sammanfattning 
Ekonomichef Kent Lundqvist informerar om delårsrapporten.  

• Resultatet i delåret (31/8) är positivt + 138,2 mkr, vilket är 87,3 mkr bättre än 
budget (budget 50,9 mkr). 

•Årsprognosen uppgår till + 59,3 vilket är 41,3 mkr bättre än budget (budget 18 
mkr).  

• I delåret per den 31 augusti redovisar nämnderna en positiv avvikelse mot 
budget med + 10,2 mkr. 

• Nämndernas avvikelse mot budget i årsprognosen uppgår till -44,3 mkr. 

• I delåret per den 31 augusti uppvisar social- och omsorgsnämnden en negativ 
avvikelse mot budget på – 15,2 mkr.  

• Nämnderna uppvisar små budgetavvikelser i sina prognoser - förutom Social- 
och omsorgsnämnden (SOM) och Tekniska nämnden (TEN) som 
prognostiserar en negativ avvikelse mot budget med - 25 mkr respektive – 16 
mkr. 

•Kommunens nettoinvesteringar bedöms uppgå till 264,2 mkr, vilket ligger 
inom beslutad ram. 

• Fem av sex av kommunens finansiella mål förväntas att infrias. 

• Kommunens företag gjorde ett sammanlagt resultat före bokslutsdispositioner 
och skatt på 33 mkr och prognosen för helåret hamnar på 16 mkr. 

• Ett flertal av kommunfullmäktiges verksamhetsmål prognostiseras minst att 
vara ”delvis uppfyllt”.  

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
 

 

Kommunstyrelsen 11 oktober
(Signerat, SHA-256 FEF99B94516102F6977E282E46CF47FF77FFAB88A39D9F67117602DEEA9BF6E5)

Sida 9 av 29



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

10(28) 
Sammanträdesdatum 

2022-10-11 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 165 Dnr 2022-000482 - 009 

Nämndinitiativ - Rundabordssamtal gällande våld i 
nära relationer 

Kommunstyrelsen beslutar 
att lägga in arbetet mot våld i nära relationer i internkontrollplanen, 

att följa upp arbetet mot våld i nära relationer, vid kommunstyrelsens 
sammanträde i april 2023.  

Sammanfattning 
Jan-Erik Jonsson(C), Bengt-Åke Nilsson (C), Matts Persson (C) och Stina 
Jonsson (C) lämnade vid förra kommunstyrelsesammanträdet nämndinitiativ 
angående våld i nära relationer med yrkandet: "Att omedelbart bjuda in till 
Rundabordssamtal gällande våld i nära relationer.". 

Kommunstyrelsen beslutade då: "att vid nästa sammanträde (11 oktober) få 
information kring det pågående arbetet, inom social- och omsorgsnämnden, när 
det gäller våld i nära relationer, samt  

att därefter ta beslut om hur kommunstyrelsen ska gå vidare i denna fråga.  

Vid sammanträdet informerar verksamhetschef Ann-Sofie Åhs Bodin och 
verksamhetsansvarig Maria Lövgren om kommunens arbete när det gäller våld i 
nära relationer. 

Informationen omfattar bland annat arbetet med och i:  

- centrum mot våld i nära relationer 

- våldsutsatta som inte tillhör socialtjänsten 

- programmet mot våld och förtryck som har påbörjats 

- våldsteam som är på gång att bildas 

- möta hela familjen 

- framta en risk- och konsekvensanalys  

- organisera socialtjänsten på ett bra sätt 

Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S) föreslår att frågan läggs in i interkontrollplanen samt att 
kommunens bolag uppmanas arbeta med frågorna på samma sätt som 
kommunen samt att kommunstyrelsen får regelbundna uppföljningar, nästa 
gång i april 2023. 
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Peter Asp Vilén (SD) yrkar bifall till centerpartiets förslag om att bjuda in till ett 
rundabordssamtal. 

Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag samt 
centerpartiets förslag. 

Adam Rydstedt (M) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till eget förslag när 
det gäller att frågan läggs in i internkontrollplanen, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till eget förslag 
när det gäller en uppföljning i kommunstyrelsen, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta. 

Ordföranden framställer till sist proposition om bifall eller ej till centerpartiets 
förslag angående rundabordsamtal, och finner att kommunstyrelsen avslår 
detta. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-01 § 160 

Nämndinitiativ från Jan-Erik Jonsson(C), Bengt-Åke Nilsson (C), Matts 
Persson (C) och Stina Jonsson (C)  

Beslutet skickas till 
Kommunledningsstaben 
Annika Lindfors 
Ann-Sofie Åhs Bodin  
Maria Lövgren 
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§ 166 Dnr 2020-000296 - 735 

Försäljning av fastigheterna Skyttegillet 3:8 och 3:9 
samt Östanbräck 31:11 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna upprättade köpeavtal med Kooperativa hyresrättsföreningen 
(KHF) Skyttegillet i Hudiksvall som innebär att kommunen försäljer tre 
fastigheter till ett sammanlagt pris om 1 842 300 kr, 

att delegera till kommundirektör Bengt Friberg att signera avtalet med 
kontrasignering av biträdande kommundirektör Ulrika Wenn,  

att uppdra till mark- och exploateringsenheten att verkställa beslutet när 
villkoren är uppfyllda, samt 

att intäkterna från fastighetsförsäljningen får användas till täckning av kostnader 
för Stormyravägens förlängning. 

Sammanfattning 
Riksbyggen och Hudiksvalls kommun har sedan juni 2020 samarbetat i ett 
gemensamt projekt som syftar till att se över förutsättningarna för att skapa 
moderna och funktionella bostäder för äldre i form av kooperativ hyresrätt. 
Utgångspunkten har varit kommunens inriktnings- och handlingsplan för 2019–
2027, äldres boende.  

I samband med detta projekt behöver KHF Skyttegillet i Hudiksvall förvärva 
mark av Hudiksvalls kommun. Se bifogade köpeavtal avseende Skyttegillet 3:8 
resp Skyttegillet 3:9 och Östanbräck 31:11.  

För att möjliggöra planerad byggnation med en västlig infart till vård- och 
omsorgsboendet har den allmänna vägen Stormyravägen behövt förlängas. För 
detta har kommunfullmäktige avsatt 2 mnkr i investeringsbudgeten riktat till 
tekniska nämnden. Denna utbyggnad har inneburit en anläggningskostnad på 
drygt 4 mnkr vilket således är drygt 2 mnkr mer än budgeterat. Anledningen till 
de ökade kostnaderna är besvärliga markförhållanden som krävt stora 
avvattningsåtgärder och därmed inneburit mer omfattande arbete än vad som 
kunde förutses.  

KHF ska enligt köpeavtalet för Skyttegillet 3:9 och Östanbräck 31:11 stå för 
300 000 kr av denna anläggningskostnad och för att minska driftbudgetens 
underskott föreslår Mark- och exploateringsenheten att tomtförsäljningarna ska 
finansiera underskottet i vägprojektet.  

Kommunen har låtit värdera marken av ett externt, oberoende 
värderingsinstitut. Totalt försäljningspris uppgår till 1 842 300 kr.  
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Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S), Ulrica Högbergh (V) och Bengt-Åke Nilsson (C) anmäler 
jäv och deltar inte vid handläggning av och beslut i ärendet. De ersätts av Per 
Svensson (S), Peter Åkerström (KD) och Matts Persson (C).  

Caroline Schmidt (C) går in som ordförande och Jim Svensk Larm (S) väljs som 
justeringsperson i detta ärende. 

Adam Rydstedt (M), Peter Asp Vilén (SD), Peter Åkerström (KD) Per 
Svensson (S) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till plan-och 
utvecklingsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Plan och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 106 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 
KHF Skyttegillet 
Bengt Friberg 
Ulrika Wenn  
Mark- och exploateringsenheten 
Ekonomienheten 
Tekniska nämnden 
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§ 167 Dnr 2022-000433 - 106 

Välfärdsstrategi i länets samtliga kommuner samt 
region Gävleborg 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anta välfärdsstrategin som underlag för den samverkan Hudiksvalls kommun 
genomför inom ramen för Nätverk Välfärd, 

att strategin ersätter tidigare överenskommelser rörande länssamverkan inom 
ramen för Nätverk Välfärd, samt 

att en återrapport av det pågående arbetet sker på kommunstyrelsens allmänna 
utskott i februari 2023.  

Sammanfattning 
Region Gävleborg som innehar rollen som ordförande i Nätverk Välfärd har 
överlämnat ett förslag till Välfärdstrategi till respektive kommun att hantera och 
besluta i valt forum. Syftet med välfärdsstrategin är att tydliggöra det 
gemensamma välfärdsuppdraget, och ge förutsättningar för att samordna 
kompetensen genom att sätta fokus på välfärdssystemet som helhet. Syftet är 
också att tydliggöra inriktning och struktur för välfärdsarbetet, och utgöra 
underlag för att kunna göra gemensamma prioriteringar.  

År 2020 gav Nätverk Välfärd Länsledning i uppdrag att arbeta fram en 
Välfärdsstrategi som ska ersätta de så kallade gemensamma utgångspunkterna 
som är de övergripande överenskommelserna för samverkan mellan Region 
Gävleborg och länets kommuner inom välfärdsområdet. Strategin ska således 
stödja samverkan på länsnivå, och ska inte ersätta eller komplettera lokala 
styrdokument. 

Strategin ska ge en överordnad inriktning och struktur av samverkansarbete 
inom välfärdsområdet för att nå målen för välfärden. Strategin ska stödja i att 
göra gemensamma prioriteringar för vår samverkan inom välfärdsområdet. 
Strategin ska också stödja Nätverk Välfärd att kunna fastställa gemensamma 
mål inom prioriterade områden. 

Baserat på Välfärdsstrategin ska Länsledning ta fram årliga handlingsplaner för 
samverkan för att omsätta strategin i konkreta åtgärder.  
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Beslutsgång 
Gerd Olsson (S) och Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till allmänna utskottets 
förslag.  

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 116 

Tjänsteutlåtande 

Presentation 

Presentation- förslag till fortsatt process 

Välfärdsstrategin 

Tjänsteutlåtande Region Gävleborg 

Information 

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 168 Dnr 2022-000494 - 500 

Skrivelse till Trafikverket gällande förslag på nya 
automatiska trafikkameror i Hudiksvalls kommun (ATK) 

Kommunstyrelsen beslutar 
att avge skrivelse till Trafikverket i enlighet med förvaltningens förslag.  

Sammanfattning 
Kommunledningsförvaltningen har gjort ett förslag till skrivelse att skicka till 
Trafikverket för att uppmärksamma myndigheten på behovet av nya 
automatiska trafikkameror vid två platser i kommunen, dels på E4 vid 
korsningen i Välsta norr om Hudiksvall och dels på väg 84 vid Medskogs 
handelsområde. Syftet är att öka trafiksäkerheten i berörda områden.  

Beslutsgång 
Peter Lagerqvist (M), Peter Asp Vilén (SD) och Gerd Olsson (S) yrkar bifall till 
plan och utvecklingsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 107 

Tjänsteutlåtande 

Skrivelse 

Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
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§ 169 Dnr 2022-000169 - 042 

Bolagsstyrningsrapporter 2021, kommunala bolagen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna bolagsstyrningsrapporterna för 2021, samt 

att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att fortsätta efterfråga 
rapporter, protokoll och material för kommunstyrelsens uppsiktsplikt samt 
stödja bolagen där behov finns för att kunna uppnå kraven enligt kommunens 
företagspolicy.    

Sammanfattning 
I enligt med kommunallagen har kommunstyrelsen uppsiktskyldighet över hel- 
eller delägda aktiebolag. Bolagsstyrningsrapporten är en del i kommunstyrelsens 
arbete med den fortlöpande uppsikten. De bolag som lämnat 
bolagsstyrningsrapport för 2021 är Glada Hudikhem, Forsså Gruppen AB, 
Hudiksvalls Näringslivs AB (HNA), Glysisvallen AB, Fastighets AB Glysis och 
Fiberstaden AB delägt med Nordanstigs kommun. Alla bolag beskriver hur de 
har svarat upp mot de olika punkterna i rapporten.      

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2002-09-22 § 115 
Tjänsteutlåtande 
Fiberstadens budget 
Forsågruppens granskningsrapport 
Forsågruppens granskningsredogörelse 
HNA granskningsrapport 
HNA granskningsredogörelse 
HNA verksamhetsplan 
HNA budget 
Glysisvallen investeringsplan 
Fiberstaden bolagsstyrningsrapport 
HNA bolagsstyrningsrapport  
Glysisvallen bolagsstyrningsrapport 
Glada Hudik hem, bolagsstyrningsrapport 
Glysisvallen bolagsstyrningsrapport 
Glysisvallen tjänsteutlåtande investeringsplan 
Glysisvallen budget 

Beslutet skickas till 
Annika Lindfors 
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§ 170 Dnr 2022-000498 - 100 

Rapport avseende nämndernas respektive klagomåls- 
och synpunktsredovisningar för 2021 
Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna rapporten,  

att ge förvaltningen i uppdrag att uppdatera riktlinjerna, samt 

att kommundirektören får i uppdrag att uppmana förvaltningarna att tillämpa 
riktlinjerna.  

Sammanfattning 
I Tillämpning för synpunktshantering står att kommunens medborgare och 
kunder är en viktig informationskälla för hur våra tjänster upplevs. De 
synpunkter som lämnas är en möjlighet till att kunna förbättra, utveckla och 
förstärka de verksamheter vi bedriver i Hudiksvalls kommun.  

Totala antalet inkomna synpunkter och klagomål under kalenderåret 2021 var 
264 stycken. 

Perioderna för redovisning till respektive nämnd har varierat för alla 
förvaltningar. När det gäller den administrativa hanteringen av inkomna 
synpunkter och klagomål har det konstaterats att få förvaltningar gör 
kategoriseringar och sammanställningar. Det är enbart social- och 
omsorgsförvaltningen och lärandeförvaltningen som har gjort en 
sammanställning till respektive nämnd för inkomna synpunkter 2021. De har 
också ett tydligare lagkrav på uppföljning utifrån sina verksamheter.  

Angående hur synpunkter mottas och hur framför allt svar diarieförs, har 
kvalitetsteamet kunnat se att många synpunkter inte har fått svar, trots att 
synpunktslämnaren så har önskat. Om detta beror på att handläggaren inte har 
svarat synpunktslämnaren eller om det är bristande rutin att ta 
tjänsteanteckningar vid muntlig överlämning, går inte att utläsa av studerat 
material.  

En gemensam synpunktshantering leder till en samlad bild hur kommunen 
uppfattas och ger förhoppningsvis en ökad ömsesidig förståelse för 
kommunens framtida utvecklingsarbete.   

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2002-09-22 § 114 
Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 
Bengt Friberg 
Annika Lindfors 
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§ 171 Dnr 2021-000105 - 008 

Motion - Säkerställ trafikflödet i Hudiksvall 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att motionen ska anses vara besvarad.  

Sammanfattning 
Kristdemokraterna genom Peter Åkerström m.fl. föreslår i en motion att 
kommunfullmäktige ska uppdra till tekniska nämnden att genom sin förvaltning 
ta ett helhetsgrepp över det centrala trafikflödet. Detta i syfte att skapa en 
långsiktigt hållbar lösning, med hänsyn till såväl bilister som gångtrafikanter, 
cyklister och kollektivtrafik. Vidare föreslås i motionen att förslaget om en 
förlängning av Västra vägen ska aktualiseras igen. Motionen anses vara besvarad 
med hänsyn tagen till de arbeten som redan pågår helt i linje med motionen. 

Beslutsgång 
Peter Asp Vilén (SD) yrkar bifall till motionen. 

Peter Lagerqvist (M) yrkar bifall till plan- och utvecklingsutskottets förslag. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag att anse motionen besvarad eller till Peter Asp 
Vilén förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller plan- 
och utvecklingsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 109 

Tjänsteutlåtande 

Tekniska nämnden 2021-06-14 § 46 

Motion 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 172 Dnr 2020-000065 - 035 

Elektroniskt medborgarförslag om restaurering av 
Subbackbron 
Kommunstyrelsen beslutar 
att avslå medborgarförslaget 

Sammanfattning 
Tio personer har väckt ett medborgarförslag om att kommunen ska dels bidra 
med egna medel och dels söka medel hos länsstyrelsen respektive 
Riksantikvarieämbetet för att rusta Subbackbron över Svågan i Bricka, Bjuråker. 
Kommunfullmäktige har beslutat att medborgarförslaget ska handläggas och 
beslutas av kommunstyrelsen. Förslaget avslås eftersom det inte är någon 
angelägenhet för kommunstyrelsen. 

Kommunen tecknade en överenskommelse med Bjuråkers Hembygdsförening 
om bl a bron i Subback år 1983. Av denna framgår att kommunen skulle ställa 
ekonomiska medel till förfogande för underhåll och ev restaurering av bron. 
2016-2017 tecknade Hudiksvalls kommun och Bjuråkers Hembygdsförening en 
ny överenskommelse med innebörden att det tidigare avtalet från år 1983 skulle 
upphöra. Bakgrunden var att kommunen inte ansåg sig ha något ansvar för 
bron och inte heller några medel avsatta till att åtgärda en bro till en enskild 
fastighetsägare. Hembygdsföreningen ägde ingen mark eller hade någon 
verksamhet i närheten av aktuell bro. 

Förvaltningen konstaterar att kommunen inte längre har någon förpliktelse för 
Subbackbron i enlighet med den gamla överenskommelsen med 
Hembygdsföreningen från 1983. Det har i ärendet inte framkommit något 
annat skäl som föranleder att kommunstyrelsen ska avsätta medel till 
restaurering av bron. Självklart har kommunen inte något att erinra om 
länsstyrelsen och/eller Riksantikvarieämbetet kan avsätta resurser för att 
åtgärda bron. 

Frågor om bidrag till enskilda vägar handläggs av tekniska nämnden.    

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 117 
Tjänsteutlåtande  
Kommunfullmäktige 2020-06-15 § 77   
Medborgarförslag 

Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
Förslagsställarna 
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§ 173 Dnr 2022-000166 - 035 

Elektroniskt medborgarförslag - Kallbadhus 

Kommunstyrelsen beslutar 
att avslå medborgarförslaget 

Sammanfattning 
Förslagsställaren föreslår i ett medborgarförslag att det skapas ett kallbadhus vid 
havet i Hudiksvall. Som förebild hänvisas till ett kallbadhus i Tromsö, Norge, 
där man med hjälp av ett kodlåssystem kan få tillgång till badet och därmed 
minska personalinsatsen. Förslagsställaren hänvisar också till Tromsö för att få 
inspiration kring gestaltning. 

Förvaltningens motivering 
Det finns inget förslag om vem som ska bygga eller ansvara för drift av ett 
kallbadhus i medborgarförslaget. Förvaltningen tolkar det som att kommunen 
är den som ska genomföra projektet. Det finns dock möjligheter att driva ett 
kallbadhus även i föreningsregi eller privat. Karlshamns Kallbadhus, för att 
nämna ett annat exempel, med inspirerande gestaltning synes drivas av en 
förening med ca 450 medlemmar och där ett stort antal företag är partners 
genom att sponsra verksamheten.  

Givet att det finns en lämplig plats att tillgå skulle ett nytt kallbadhus leda till 
kostnader för både investering och drift. Utifrån stadens storlek där antalet 
badgäster, och därmed intäkterna, har en begränsning blir det av allt att döma 
svårt att visa ett positivt kassaflöde för ett sådant projekt. Det skulle därför 
fordras olika former av bidrag/sponsring för att förverkliga idén eller att det 
som helhet drivs i offentlig regi. 

Hudiksvalls kommun genom Tillväxtenheten ser positivt på om det tas initiativ 
till att det kan skapas ett kallbadhus i kommunen vilket är tillgängligt för alla 
mot en avgift. Kommunen kan medverka genom att positivt pröva om den har 
mark eller motsvarande till förfogande för ett sådant ändamål.  

Varken kommunledningsförvaltningen eller annan förvaltning har något 
uppdrag att skapa ett kallbadhus i kommunal regi. Behovet av ett kallbadhus 
måste prövas mot andra angelägna investerings- och driftsbehov för 
kommunens verksamheter innan det skulle kunna förverkligas i kommunens 
regi. 

Sammantaget ser förvaltningen positivt på frågan om ett kallbadhus men ser det 
inte som en kommunal angelägenhet att bygga och driftsätta en sådan 
verksamhet.  
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Beslutsgång 
Adam Rydstedt (M), Jan-Erik Jonsson (C) och Bo Nilsson (S) yrkar bifall till 
plan- och utvecklingsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 108 

Tjänsteutlåtande 

Kommunfullmäktige 2022-03-28 § 55 

Medborgarförslag 

Bilaga 

Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
Förslagsställaren 
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§ 174 Dnr 2022-000499 - 035 

Redovisning av besvarade och obesvarade 
medborgarförslag  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att lägga redovisningen till handlingarna. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att byggnadsnämnden och kommunstyrelsen får i uppdrag att återrapportera 
hur arbetet fortlöper med att besvara dom äldsta medborgarförslagen på 
allmänna utskottets sammanträde den 17 november 2022.  

Sammanfattning 
Enligt 5 kap 35 § kommunallagen bör ett medborgarförslag beredas så att 
kommunfullmäktige kan fatta beslut inom ett år från det att medborgarförslaget 
väcktes. Om beredningen inte kan avslutas inom denna tid, ska detta och vad 
som har kommit fram vid beredningen anmälas till fullmäktige inom samma tid. 
Fullmäktige får då avskriva medborgarförslaget från vidare handläggning. 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 34§ ska kommunstyrelsen och 
nämnderna en gång per år, till fullmäktige redovisa de beslut som fattats i dessa 
ärenden samt de medborgarförslag som inte har beretts färdigt.  

Den 15 september 2022 var det totalt 20 medborgarförslag som inte blivit 
besvarade Av dessa är det minst 11 medborgarförslag som inte klarar 
handläggningen inom ett år.   

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 118 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 175 Dnr 2022-000575 - 006 

Nämndsinitiativ - utredningsuppdrag gällande 
Tunbacka vård- och omsorgsboende 

Kommunstyrelsen beslutar 
att förslaget beaktas i det fortsatta utredningarbetet gällande lokaler..  

Sammanfattning 
Centerpartiet har lämnat in följande nämndinitiativ: 

"Tunbacka vård - och omsorgs boende i centrala Hudiksvall uppfyller inte dom 
lagstadgade kraven för ett särskilt boende. Boende erbjuds idag istället plats på 
det delvis nybyggda Håsta vård - och omsorgsboende. Tunbacka har 85 
lägenheter fördelade på 6 plan. En stor del av lägenheterna står idag tomma och 
har gjort så under en tid. Det ekonomiska bortfallet som idag börjar bli stort i 
och med att Tunbacka töms på boende blir en avsevärd förlust för Hudiksvalls 
kommun.  

Glada Hudikhem har idag ansvar för några av kommunens Trygghetsboenden. 
Glada Hudikhem har kunskapen gällande fastigheter och skulle kunna optimera 
det samhällsansvar Hudiksvalls kommun har.  

Det vore av värde att undersöka möjligheten att överföra hela fastigheten 
Tunbacka till Glada Hudikhem.  

Centerpartiet föreslår 

”-Att kommundirektören ges i uppdrag att undersöka möjligheten att överföra 
fastigheten Tunbacka vård – och omsorgsboende till Glada Hudikhem.  

- Att utredningen innehåller ekonomisk information. 

- Att utredningen återkommer till kommunstyrelsen i november 2021. " 

Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S) föreslår att förslaget beaktas i det fortsatta 
utredningarbetet gällande lokaler för vård- och omsorgsboende. 

Adama Rydstedt (M) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till Mikael Löthstams 
förslag.  

Beslutsunderlag 
 Nämndsinitiativ    
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Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Hans Gyllow 
Bengt Friberg 
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§ 176 Dnr 2016-000147 - 000 

Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen 
och aktuell övrig information  

Sammanfattning 

Hälsingerådet 
Inget möte har genomförts sedan förra kommunstyrelsesammanträdet. 

Sundsvallsregionen 
Redovisning från senaste mötet sker vid nästa kommunstyrelsesammanträde. 

Övrig information 
Efter en fråga från Caroline Schmidt (C) informerar ordförande i styrelsen för 
Glysisvallen AB Bo Nilsson (S) om planerna för ishallen och Hockeylagets 
uppgång i högre serie. Kraven på ishallen blir större och vissa investeringar 
behöver göras. Några av nödvändiga investeringar klarar bolaget själv, men 
bolaget kommer att komma in med en ansökan om anslag för att täcka 
kostnaderna för ett avgränsat område för bortalaget och bortalagets supportrar. 

Kommunstyrelsen 11 oktober
(Signerat, SHA-256 FEF99B94516102F6977E282E46CF47FF77FFAB88A39D9F67117602DEEA9BF6E5)

Sida 26 av 29



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

27(28) 
Sammanträdesdatum 

2022-10-11 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 177 Dnr 2016-000142 - 003 

Meddelande Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att meddelandena läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 
1. Regeringsbeslut om att vidta energibesparingsåtgärder inom den statliga 
förvaltningen.  

Dnr 2022-000496 225 

2. Verksamhetsrapport Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd. 

3. Verksamhetsrapport Tekniska nämnden.  

 

 

Kommunstyrelsen 11 oktober
(Signerat, SHA-256 FEF99B94516102F6977E282E46CF47FF77FFAB88A39D9F67117602DEEA9BF6E5)

Sida 27 av 29



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

28(28) 
Sammanträdesdatum 

2022-10-11 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 178 Dnr 2020-000514 - 002 

Anmälan av delegationsbeslut 2022 

Kommunstyrelsen beslutar 
 att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.    

Sammanfattning 
1. Helenedals förskola, uppdaterat anbud. Dnr 2020-000557 200 
2. Samråd om den fördjupade Översiktsplanen för Arbrå. Dnr 2022-000401 
3. Samråd om den fördjupade Översiktsplanen för Kilafors. Dnr 2022-000402  
4. Begäran om anstånd till Förvaltningsrätten i Falun. Dnr 2021-000085
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Plats och tid Stora salen, Kulturhuset, Hudiksvall, tisdagen 11 oktober 2022 kl 09:00-12:15 


Beslutande ledamöter 
 


Mikael Löthstam (S), Ordförande §161-165, 167-178 
Per Svensson (S) § 166 
Bosse Nilsson (S) 
Jim Svensk Larm (S) 
Gerd Olsson (S) 
Kent Kanon (S) 
Jonas Holm (M) § 161-164 
Adam Rydstedt (M) § 165-178 
Peter Lagerqvist (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 
Caroline Schmidt (C), § 161-165, 167-178, ordförande § 166 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) §161-165, 167-178 
Matts Persson (C) § 166 
Anton Stark (C) 
Ulrica Högbergh (V) §161-165, 167-178 
Peter Åkerlund (KD) § 166 
Olle Jonsson (V) 
Peter Asp-Vilén (SD) 
 


Ersättare 
 


Per Svensson (S) §161-165, 167-178 
Andréa Bromhed (MP) 
Anita Höglund (M) 
Peter Åkerström (KD) §161-165, 167-178 
Matts Persson (C) §161-165, 167-178 
Adam Rydstedt (M) §161-164 
Albin Yxell (SD) 


Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén, kommundirektör Bengt Friberg, ekonomichef 
Kent Lundqvist, personalchef Maria Larsson, planeringschef Hans Gyllow, stabschef 
Ulrika Wenn, verksamhetschef Ann-Sofie Åhs Bodin, verksamhetsansvarig Maria 
Lövgren  


Justerare Caroline Schmidt 161-165, 167-178, Jim Svensk Larm § 166 
Justeringens plats och 
tid Justering via mobilt bankid, 2022-10-13 kl 15:00 
 
Underskrifter 


Sekreterare 


 


Paragrafer §§ 161-178 
 Pia Embretsén  


Ordförande 
  


 Mikael Löthstam § 161-165, 167-178 Caroline Schmidt § 166 


Justerare 
  


 Caroline Schmidt § 161-165, 167-178 Jim Svensk Larm § 166 
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 Bevis/anslag 


Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 


Instans Kommunstyrelsen 


Sammanträdesdatum 2022-10-11 


Datum då anslaget 
publiceras 2022-10-13 


Datum då anslaget 
tas bort 2022-11-04 


Förvaringsplats för 
protokollet Kommunledningsstaben 
 


Underskrift 
  


 Pia Embretsén  
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§ 161 Dnr 2016-000184 - 000 


Godkännande av dagordning 


Kommunstyrelsen beslutar 
att behandla initiativärendet som övrig fråga på dagordningen (§ 175), samt 


att i övrigt godkänna dagordningen.  


Sammanfattning 
Centerpartiet i Hudiksvall genom Caroline Schmidt (C) har lämnat in ett 
nämndinitiativ angående Tunbacka vård- och omsorgsboende.  


 


 







 


Kommunstyrelsen 


PROTOKOLL 
Sida 


6(28) 
Sammanträdesdatum 


2022-10-11 
 


 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


§ 162 Dnr 2021-000001 - 042 


Uppföljning av kommunens ekonomi m.m. för 2022 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisningen.  


Sammanfattning 
Personalchef Maria Larsson lämnar information om personalsituationen i 
kommunen. 


Redovisningen visar bland annat på totalt antal frånvarodagar januari-augusti är 
39,21 år 2022, jämfört med 39,13 år 2021, varav sjukfrånvaro 12,02 dagar 
jämfört med 10,52 år 2021. Antal timavlönade årsarbetare januari till och med 
augusti är 212 år 2022 jämfört med 168 samma period 2021. 


Total sjukfrånvaro januari- augusti 2022 är 8,5 % jämfört med 2021 då det var 
7,0 %.  
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§ 163 Dnr 2022-000489 - 042 


Delårsrapport 2022, Kommunstyrelsen 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna verksamhetsrapporten för delåret 2022.  


Sammanfattning 
Kommunstyrelsens årsprognos beräknas bli ett överskott motsvarande 7 750 
tkr. Det beror främst på högre intäkter och lägre kostnader för stadsnätet, lägre 
personalkostnader på grund av vakanta tjänster, inställda utbildningar och 
projektmedel som inte använts.  


Verksamhetsmålet minska sjukskrivningar, utveckla hamnområdet och 
förbättrad service, bemötande, snabbhet och enkelhet, prognostiseras som helt 
uppfyllda. Målet att öka kunskapen hos kommuners chefer om hur de kan 
bedriva ett fungerande systematiskt arbetsmiljöarbete prognostiseras som i hög 
grad uppfyllt. Prognosen gällande övriga mål är som delvis uppfyllda. 


Kommunen ökade med 2 invånare första halvåret 2022 till sammanlagt 37 746 
invånare. Positivt flyttnetto medan födelseöverskottet är negativt. Inflation, höjt 
ränteläge och svårigheter att få tag på olika komponenter försvårar för 
nyproduktion av bostäder och lokaler. Viss dämpning av efterfrågan på 
nyproduktion kan förutses men ännu inga tydliga sådana signaler. Under årets 
första två tertial har de första bostadshusen på Kattvikskajen färdigställts för 
inflyttning. De två andra bostadsprojektet som påbörjats pågår enligt plan med 
planerade inflyttningar vintern 2022 och hösten 2023. Kontor och P-hus 
beräknas vara inflyttningsklara våren 2023. 


Delåret har också präglats av ett fortsatt arbete med covid-19, kriget i Ukraina 
och förberedelsearbetet inför valet den 11 september 2022. 


Den 8 februari 2022 beslutade kommunstyrelsen att förlänga den tillfälliga 
överföringen av social- och omsorgsförvaltningens samtliga verksamheter till 
kommunledningsförvaltningen till och med 2022-12-31 med anledning av det 
ekonomiska läget. 


Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) tog första spadtaget på 
nytt demensboende på Björkberg. Boendet kommer att innehålla 96 lägenheter 
och vara klart hösten 2024. 


Fortsatt samverkan i Hälsingland, flera utvecklingsområden pågår t ex att bilda 
en gemensam IT-driftsorganisation, gemensam lön, gemensam 
telefoni/växellösning, IT-hårdvara, digitalt slutarkiv, webb och digitala kanaler 
med flera.  
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Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 113 


Tjänsteutlåtande 


Verksamhetsrapport 


Kommunstyrelsens investeringar 
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§ 164 Dnr 2022-000544 - 042 


Verksamhetsrapport och delårsprognos för 2022. 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att godkänna verksamhetsrapport och delårsprognos för 2022.  


Sammanfattning 
Ekonomichef Kent Lundqvist informerar om delårsrapporten.  


• Resultatet i delåret (31/8) är positivt + 138,2 mkr, vilket är 87,3 mkr bättre än 
budget (budget 50,9 mkr). 


•Årsprognosen uppgår till + 59,3 vilket är 41,3 mkr bättre än budget (budget 18 
mkr).  


• I delåret per den 31 augusti redovisar nämnderna en positiv avvikelse mot 
budget med + 10,2 mkr. 


• Nämndernas avvikelse mot budget i årsprognosen uppgår till -44,3 mkr. 


• I delåret per den 31 augusti uppvisar social- och omsorgsnämnden en negativ 
avvikelse mot budget på – 15,2 mkr.  


• Nämnderna uppvisar små budgetavvikelser i sina prognoser - förutom Social- 
och omsorgsnämnden (SOM) och Tekniska nämnden (TEN) som 
prognostiserar en negativ avvikelse mot budget med - 25 mkr respektive – 16 
mkr. 


•Kommunens nettoinvesteringar bedöms uppgå till 264,2 mkr, vilket ligger 
inom beslutad ram. 


• Fem av sex av kommunens finansiella mål förväntas att infrias. 


• Kommunens företag gjorde ett sammanlagt resultat före bokslutsdispositioner 
och skatt på 33 mkr och prognosen för helåret hamnar på 16 mkr. 


• Ett flertal av kommunfullmäktiges verksamhetsmål prognostiseras minst att 
vara ”delvis uppfyllt”.  


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 165 Dnr 2022-000482 - 009 


Nämndinitiativ - Rundabordssamtal gällande våld i 
nära relationer 


Kommunstyrelsen beslutar 
att lägga in arbetet mot våld i nära relationer i internkontrollplanen, 


att följa upp arbetet mot våld i nära relationer, vid kommunstyrelsens 
sammanträde i april 2023.  


Sammanfattning 
Jan-Erik Jonsson(C), Bengt-Åke Nilsson (C), Matts Persson (C) och Stina 
Jonsson (C) lämnade vid förra kommunstyrelsesammanträdet nämndinitiativ 
angående våld i nära relationer med yrkandet: "Att omedelbart bjuda in till 
Rundabordssamtal gällande våld i nära relationer.". 


Kommunstyrelsen beslutade då: "att vid nästa sammanträde (11 oktober) få 
information kring det pågående arbetet, inom social- och omsorgsnämnden, när 
det gäller våld i nära relationer, samt  


att därefter ta beslut om hur kommunstyrelsen ska gå vidare i denna fråga.  


Vid sammanträdet informerar verksamhetschef Ann-Sofie Åhs Bodin och 
verksamhetsansvarig Maria Lövgren om kommunens arbete när det gäller våld i 
nära relationer. 


Informationen omfattar bland annat arbetet med och i:  


- centrum mot våld i nära relationer 


- våldsutsatta som inte tillhör socialtjänsten 


- programmet mot våld och förtryck som har påbörjats 


- våldsteam som är på gång att bildas 


- möta hela familjen 


- framta en risk- och konsekvensanalys  


- organisera socialtjänsten på ett bra sätt 


Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S) föreslår att frågan läggs in i interkontrollplanen samt att 
kommunens bolag uppmanas arbeta med frågorna på samma sätt som 
kommunen samt att kommunstyrelsen får regelbundna uppföljningar, nästa 
gång i april 2023. 
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Peter Asp Vilén (SD) yrkar bifall till centerpartiets förslag om att bjuda in till ett 
rundabordssamtal. 


Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag samt 
centerpartiets förslag. 


Adam Rydstedt (M) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag. 


Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till eget förslag när 
det gäller att frågan läggs in i internkontrollplanen, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta. 


Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till eget förslag 
när det gäller en uppföljning i kommunstyrelsen, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta. 


Ordföranden framställer till sist proposition om bifall eller ej till centerpartiets 
förslag angående rundabordsamtal, och finner att kommunstyrelsen avslår 
detta. 


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-01 § 160 


Nämndinitiativ från Jan-Erik Jonsson(C), Bengt-Åke Nilsson (C), Matts 
Persson (C) och Stina Jonsson (C)  


Beslutet skickas till 
Kommunledningsstaben 
Annika Lindfors 
Ann-Sofie Åhs Bodin  
Maria Lövgren 
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§ 166 Dnr 2020-000296 - 735 


Försäljning av fastigheterna Skyttegillet 3:8 och 3:9 
samt Östanbräck 31:11 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna upprättade köpeavtal med Kooperativa hyresrättsföreningen 
(KHF) Skyttegillet i Hudiksvall som innebär att kommunen försäljer tre 
fastigheter till ett sammanlagt pris om 1 842 300 kr, 


att delegera till kommundirektör Bengt Friberg att signera avtalet med 
kontrasignering av biträdande kommundirektör Ulrika Wenn,  


att uppdra till mark- och exploateringsenheten att verkställa beslutet när 
villkoren är uppfyllda, samt 


att intäkterna från fastighetsförsäljningen får användas till täckning av kostnader 
för Stormyravägens förlängning. 


Sammanfattning 
Riksbyggen och Hudiksvalls kommun har sedan juni 2020 samarbetat i ett 
gemensamt projekt som syftar till att se över förutsättningarna för att skapa 
moderna och funktionella bostäder för äldre i form av kooperativ hyresrätt. 
Utgångspunkten har varit kommunens inriktnings- och handlingsplan för 2019–
2027, äldres boende.  


I samband med detta projekt behöver KHF Skyttegillet i Hudiksvall förvärva 
mark av Hudiksvalls kommun. Se bifogade köpeavtal avseende Skyttegillet 3:8 
resp Skyttegillet 3:9 och Östanbräck 31:11.  


För att möjliggöra planerad byggnation med en västlig infart till vård- och 
omsorgsboendet har den allmänna vägen Stormyravägen behövt förlängas. För 
detta har kommunfullmäktige avsatt 2 mnkr i investeringsbudgeten riktat till 
tekniska nämnden. Denna utbyggnad har inneburit en anläggningskostnad på 
drygt 4 mnkr vilket således är drygt 2 mnkr mer än budgeterat. Anledningen till 
de ökade kostnaderna är besvärliga markförhållanden som krävt stora 
avvattningsåtgärder och därmed inneburit mer omfattande arbete än vad som 
kunde förutses.  


KHF ska enligt köpeavtalet för Skyttegillet 3:9 och Östanbräck 31:11 stå för 
300 000 kr av denna anläggningskostnad och för att minska driftbudgetens 
underskott föreslår Mark- och exploateringsenheten att tomtförsäljningarna ska 
finansiera underskottet i vägprojektet.  


Kommunen har låtit värdera marken av ett externt, oberoende 
värderingsinstitut. Totalt försäljningspris uppgår till 1 842 300 kr.  
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Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S), Ulrica Högbergh (V) och Bengt-Åke Nilsson (C) anmäler 
jäv och deltar inte vid handläggning av och beslut i ärendet. De ersätts av Per 
Svensson (S), Peter Åkerström (KD) och Matts Persson (C).  


Caroline Schmidt (C) går in som ordförande och Jim Svensk Larm (S) väljs som 
justeringsperson i detta ärende. 


Adam Rydstedt (M), Peter Asp Vilén (SD), Peter Åkerström (KD) Per 
Svensson (S) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till plan-och 
utvecklingsutskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Plan och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 106 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 
KHF Skyttegillet 
Bengt Friberg 
Ulrika Wenn  
Mark- och exploateringsenheten 
Ekonomienheten 
Tekniska nämnden 
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§ 167 Dnr 2022-000433 - 106 


Välfärdsstrategi i länets samtliga kommuner samt 
region Gävleborg 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att anta välfärdsstrategin som underlag för den samverkan Hudiksvalls kommun 
genomför inom ramen för Nätverk Välfärd, 


att strategin ersätter tidigare överenskommelser rörande länssamverkan inom 
ramen för Nätverk Välfärd, samt 


att en återrapport av det pågående arbetet sker på kommunstyrelsens allmänna 
utskott i februari 2023.  


Sammanfattning 
Region Gävleborg som innehar rollen som ordförande i Nätverk Välfärd har 
överlämnat ett förslag till Välfärdstrategi till respektive kommun att hantera och 
besluta i valt forum. Syftet med välfärdsstrategin är att tydliggöra det 
gemensamma välfärdsuppdraget, och ge förutsättningar för att samordna 
kompetensen genom att sätta fokus på välfärdssystemet som helhet. Syftet är 
också att tydliggöra inriktning och struktur för välfärdsarbetet, och utgöra 
underlag för att kunna göra gemensamma prioriteringar.  


År 2020 gav Nätverk Välfärd Länsledning i uppdrag att arbeta fram en 
Välfärdsstrategi som ska ersätta de så kallade gemensamma utgångspunkterna 
som är de övergripande överenskommelserna för samverkan mellan Region 
Gävleborg och länets kommuner inom välfärdsområdet. Strategin ska således 
stödja samverkan på länsnivå, och ska inte ersätta eller komplettera lokala 
styrdokument. 


Strategin ska ge en överordnad inriktning och struktur av samverkansarbete 
inom välfärdsområdet för att nå målen för välfärden. Strategin ska stödja i att 
göra gemensamma prioriteringar för vår samverkan inom välfärdsområdet. 
Strategin ska också stödja Nätverk Välfärd att kunna fastställa gemensamma 
mål inom prioriterade områden. 


Baserat på Välfärdsstrategin ska Länsledning ta fram årliga handlingsplaner för 
samverkan för att omsätta strategin i konkreta åtgärder.  
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Beslutsgång 
Gerd Olsson (S) och Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till allmänna utskottets 
förslag.  


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 116 


Tjänsteutlåtande 


Presentation 


Presentation- förslag till fortsatt process 


Välfärdsstrategin 


Tjänsteutlåtande Region Gävleborg 


Information 


 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 168 Dnr 2022-000494 - 500 


Skrivelse till Trafikverket gällande förslag på nya 
automatiska trafikkameror i Hudiksvalls kommun (ATK) 


Kommunstyrelsen beslutar 
att avge skrivelse till Trafikverket i enlighet med förvaltningens förslag.  


Sammanfattning 
Kommunledningsförvaltningen har gjort ett förslag till skrivelse att skicka till 
Trafikverket för att uppmärksamma myndigheten på behovet av nya 
automatiska trafikkameror vid två platser i kommunen, dels på E4 vid 
korsningen i Välsta norr om Hudiksvall och dels på väg 84 vid Medskogs 
handelsområde. Syftet är att öka trafiksäkerheten i berörda områden.  


Beslutsgång 
Peter Lagerqvist (M), Peter Asp Vilén (SD) och Gerd Olsson (S) yrkar bifall till 
plan och utvecklingsutskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 107 


Tjänsteutlåtande 


Skrivelse 


Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
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§ 169 Dnr 2022-000169 - 042 


Bolagsstyrningsrapporter 2021, kommunala bolagen 


Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna bolagsstyrningsrapporterna för 2021, samt 


att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att fortsätta efterfråga 
rapporter, protokoll och material för kommunstyrelsens uppsiktsplikt samt 
stödja bolagen där behov finns för att kunna uppnå kraven enligt kommunens 
företagspolicy.    


Sammanfattning 
I enligt med kommunallagen har kommunstyrelsen uppsiktskyldighet över hel- 
eller delägda aktiebolag. Bolagsstyrningsrapporten är en del i kommunstyrelsens 
arbete med den fortlöpande uppsikten. De bolag som lämnat 
bolagsstyrningsrapport för 2021 är Glada Hudikhem, Forsså Gruppen AB, 
Hudiksvalls Näringslivs AB (HNA), Glysisvallen AB, Fastighets AB Glysis och 
Fiberstaden AB delägt med Nordanstigs kommun. Alla bolag beskriver hur de 
har svarat upp mot de olika punkterna i rapporten.      


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2002-09-22 § 115 
Tjänsteutlåtande 
Fiberstadens budget 
Forsågruppens granskningsrapport 
Forsågruppens granskningsredogörelse 
HNA granskningsrapport 
HNA granskningsredogörelse 
HNA verksamhetsplan 
HNA budget 
Glysisvallen investeringsplan 
Fiberstaden bolagsstyrningsrapport 
HNA bolagsstyrningsrapport  
Glysisvallen bolagsstyrningsrapport 
Glada Hudik hem, bolagsstyrningsrapport 
Glysisvallen bolagsstyrningsrapport 
Glysisvallen tjänsteutlåtande investeringsplan 
Glysisvallen budget 


Beslutet skickas till 
Annika Lindfors 
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§ 170 Dnr 2022-000498 - 100 


Rapport avseende nämndernas respektive klagomåls- 
och synpunktsredovisningar för 2021 
Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna rapporten,  


att ge förvaltningen i uppdrag att uppdatera riktlinjerna, samt 


att kommundirektören får i uppdrag att uppmana förvaltningarna att tillämpa 
riktlinjerna.  


Sammanfattning 
I Tillämpning för synpunktshantering står att kommunens medborgare och 
kunder är en viktig informationskälla för hur våra tjänster upplevs. De 
synpunkter som lämnas är en möjlighet till att kunna förbättra, utveckla och 
förstärka de verksamheter vi bedriver i Hudiksvalls kommun.  


Totala antalet inkomna synpunkter och klagomål under kalenderåret 2021 var 
264 stycken. 


Perioderna för redovisning till respektive nämnd har varierat för alla 
förvaltningar. När det gäller den administrativa hanteringen av inkomna 
synpunkter och klagomål har det konstaterats att få förvaltningar gör 
kategoriseringar och sammanställningar. Det är enbart social- och 
omsorgsförvaltningen och lärandeförvaltningen som har gjort en 
sammanställning till respektive nämnd för inkomna synpunkter 2021. De har 
också ett tydligare lagkrav på uppföljning utifrån sina verksamheter.  


Angående hur synpunkter mottas och hur framför allt svar diarieförs, har 
kvalitetsteamet kunnat se att många synpunkter inte har fått svar, trots att 
synpunktslämnaren så har önskat. Om detta beror på att handläggaren inte har 
svarat synpunktslämnaren eller om det är bristande rutin att ta 
tjänsteanteckningar vid muntlig överlämning, går inte att utläsa av studerat 
material.  


En gemensam synpunktshantering leder till en samlad bild hur kommunen 
uppfattas och ger förhoppningsvis en ökad ömsesidig förståelse för 
kommunens framtida utvecklingsarbete.   


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2002-09-22 § 114 
Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 
Bengt Friberg 
Annika Lindfors 
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§ 171 Dnr 2021-000105 - 008 


Motion - Säkerställ trafikflödet i Hudiksvall 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att motionen ska anses vara besvarad.  


Sammanfattning 
Kristdemokraterna genom Peter Åkerström m.fl. föreslår i en motion att 
kommunfullmäktige ska uppdra till tekniska nämnden att genom sin förvaltning 
ta ett helhetsgrepp över det centrala trafikflödet. Detta i syfte att skapa en 
långsiktigt hållbar lösning, med hänsyn till såväl bilister som gångtrafikanter, 
cyklister och kollektivtrafik. Vidare föreslås i motionen att förslaget om en 
förlängning av Västra vägen ska aktualiseras igen. Motionen anses vara besvarad 
med hänsyn tagen till de arbeten som redan pågår helt i linje med motionen. 


Beslutsgång 
Peter Asp Vilén (SD) yrkar bifall till motionen. 


Peter Lagerqvist (M) yrkar bifall till plan- och utvecklingsutskottets förslag. 


Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag att anse motionen besvarad eller till Peter Asp 
Vilén förslag att bifalla motionen, och finner att kommunstyrelsen bifaller plan- 
och utvecklingsutskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 109 


Tjänsteutlåtande 


Tekniska nämnden 2021-06-14 § 46 


Motion 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 172 Dnr 2020-000065 - 035 


Elektroniskt medborgarförslag om restaurering av 
Subbackbron 
Kommunstyrelsen beslutar 
att avslå medborgarförslaget 


Sammanfattning 
Tio personer har väckt ett medborgarförslag om att kommunen ska dels bidra 
med egna medel och dels söka medel hos länsstyrelsen respektive 
Riksantikvarieämbetet för att rusta Subbackbron över Svågan i Bricka, Bjuråker. 
Kommunfullmäktige har beslutat att medborgarförslaget ska handläggas och 
beslutas av kommunstyrelsen. Förslaget avslås eftersom det inte är någon 
angelägenhet för kommunstyrelsen. 


Kommunen tecknade en överenskommelse med Bjuråkers Hembygdsförening 
om bl a bron i Subback år 1983. Av denna framgår att kommunen skulle ställa 
ekonomiska medel till förfogande för underhåll och ev restaurering av bron. 
2016-2017 tecknade Hudiksvalls kommun och Bjuråkers Hembygdsförening en 
ny överenskommelse med innebörden att det tidigare avtalet från år 1983 skulle 
upphöra. Bakgrunden var att kommunen inte ansåg sig ha något ansvar för 
bron och inte heller några medel avsatta till att åtgärda en bro till en enskild 
fastighetsägare. Hembygdsföreningen ägde ingen mark eller hade någon 
verksamhet i närheten av aktuell bro. 


Förvaltningen konstaterar att kommunen inte längre har någon förpliktelse för 
Subbackbron i enlighet med den gamla överenskommelsen med 
Hembygdsföreningen från 1983. Det har i ärendet inte framkommit något 
annat skäl som föranleder att kommunstyrelsen ska avsätta medel till 
restaurering av bron. Självklart har kommunen inte något att erinra om 
länsstyrelsen och/eller Riksantikvarieämbetet kan avsätta resurser för att 
åtgärda bron. 


Frågor om bidrag till enskilda vägar handläggs av tekniska nämnden.    


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 117 
Tjänsteutlåtande  
Kommunfullmäktige 2020-06-15 § 77   
Medborgarförslag 


Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
Förslagsställarna 
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§ 173 Dnr 2022-000166 - 035 


Elektroniskt medborgarförslag - Kallbadhus 


Kommunstyrelsen beslutar 
att avslå medborgarförslaget 


Sammanfattning 
Förslagsställaren föreslår i ett medborgarförslag att det skapas ett kallbadhus vid 
havet i Hudiksvall. Som förebild hänvisas till ett kallbadhus i Tromsö, Norge, 
där man med hjälp av ett kodlåssystem kan få tillgång till badet och därmed 
minska personalinsatsen. Förslagsställaren hänvisar också till Tromsö för att få 
inspiration kring gestaltning. 


Förvaltningens motivering 
Det finns inget förslag om vem som ska bygga eller ansvara för drift av ett 
kallbadhus i medborgarförslaget. Förvaltningen tolkar det som att kommunen 
är den som ska genomföra projektet. Det finns dock möjligheter att driva ett 
kallbadhus även i föreningsregi eller privat. Karlshamns Kallbadhus, för att 
nämna ett annat exempel, med inspirerande gestaltning synes drivas av en 
förening med ca 450 medlemmar och där ett stort antal företag är partners 
genom att sponsra verksamheten.  


Givet att det finns en lämplig plats att tillgå skulle ett nytt kallbadhus leda till 
kostnader för både investering och drift. Utifrån stadens storlek där antalet 
badgäster, och därmed intäkterna, har en begränsning blir det av allt att döma 
svårt att visa ett positivt kassaflöde för ett sådant projekt. Det skulle därför 
fordras olika former av bidrag/sponsring för att förverkliga idén eller att det 
som helhet drivs i offentlig regi. 


Hudiksvalls kommun genom Tillväxtenheten ser positivt på om det tas initiativ 
till att det kan skapas ett kallbadhus i kommunen vilket är tillgängligt för alla 
mot en avgift. Kommunen kan medverka genom att positivt pröva om den har 
mark eller motsvarande till förfogande för ett sådant ändamål.  


Varken kommunledningsförvaltningen eller annan förvaltning har något 
uppdrag att skapa ett kallbadhus i kommunal regi. Behovet av ett kallbadhus 
måste prövas mot andra angelägna investerings- och driftsbehov för 
kommunens verksamheter innan det skulle kunna förverkligas i kommunens 
regi. 


Sammantaget ser förvaltningen positivt på frågan om ett kallbadhus men ser det 
inte som en kommunal angelägenhet att bygga och driftsätta en sådan 
verksamhet.  







 


Kommunstyrelsen 


PROTOKOLL 
Sida 


22(28) 
Sammanträdesdatum 


2022-10-11 
 


 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


  


Beslutsgång 
Adam Rydstedt (M), Jan-Erik Jonsson (C) och Bo Nilsson (S) yrkar bifall till 
plan- och utvecklingsutskottets förslag.  


Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2022-09-27 § 108 


Tjänsteutlåtande 


Kommunfullmäktige 2022-03-28 § 55 


Medborgarförslag 


Bilaga 


Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
Förslagsställaren 
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§ 174 Dnr 2022-000499 - 035 


Redovisning av besvarade och obesvarade 
medborgarförslag  


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 


att lägga redovisningen till handlingarna. 


Kommunstyrelsen beslutar 
att byggnadsnämnden och kommunstyrelsen får i uppdrag att återrapportera 
hur arbetet fortlöper med att besvara dom äldsta medborgarförslagen på 
allmänna utskottets sammanträde den 17 november 2022.  


Sammanfattning 
Enligt 5 kap 35 § kommunallagen bör ett medborgarförslag beredas så att 
kommunfullmäktige kan fatta beslut inom ett år från det att medborgarförslaget 
väcktes. Om beredningen inte kan avslutas inom denna tid, ska detta och vad 
som har kommit fram vid beredningen anmälas till fullmäktige inom samma tid. 
Fullmäktige får då avskriva medborgarförslaget från vidare handläggning. 


Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 34§ ska kommunstyrelsen och 
nämnderna en gång per år, till fullmäktige redovisa de beslut som fattats i dessa 
ärenden samt de medborgarförslag som inte har beretts färdigt.  


Den 15 september 2022 var det totalt 20 medborgarförslag som inte blivit 
besvarade Av dessa är det minst 11 medborgarförslag som inte klarar 
handläggningen inom ett år.   


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2022-09-22 § 118 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 175 Dnr 2022-000575 - 006 


Nämndsinitiativ - utredningsuppdrag gällande 
Tunbacka vård- och omsorgsboende 


Kommunstyrelsen beslutar 
att förslaget beaktas i det fortsatta utredningarbetet gällande lokaler..  


Sammanfattning 
Centerpartiet har lämnat in följande nämndinitiativ: 


"Tunbacka vård - och omsorgs boende i centrala Hudiksvall uppfyller inte dom 
lagstadgade kraven för ett särskilt boende. Boende erbjuds idag istället plats på 
det delvis nybyggda Håsta vård - och omsorgsboende. Tunbacka har 85 
lägenheter fördelade på 6 plan. En stor del av lägenheterna står idag tomma och 
har gjort så under en tid. Det ekonomiska bortfallet som idag börjar bli stort i 
och med att Tunbacka töms på boende blir en avsevärd förlust för Hudiksvalls 
kommun.  


Glada Hudikhem har idag ansvar för några av kommunens Trygghetsboenden. 
Glada Hudikhem har kunskapen gällande fastigheter och skulle kunna optimera 
det samhällsansvar Hudiksvalls kommun har.  


Det vore av värde att undersöka möjligheten att överföra hela fastigheten 
Tunbacka till Glada Hudikhem.  


Centerpartiet föreslår 


”-Att kommundirektören ges i uppdrag att undersöka möjligheten att överföra 
fastigheten Tunbacka vård – och omsorgsboende till Glada Hudikhem.  


- Att utredningen innehåller ekonomisk information. 


- Att utredningen återkommer till kommunstyrelsen i november 2021. " 


Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S) föreslår att förslaget beaktas i det fortsatta 
utredningarbetet gällande lokaler för vård- och omsorgsboende. 


Adama Rydstedt (M) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till Mikael Löthstams 
förslag.  


Beslutsunderlag 
 Nämndsinitiativ    
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Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Hans Gyllow 
Bengt Friberg 
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§ 176 Dnr 2016-000147 - 000 


Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen 
och aktuell övrig information  


Sammanfattning 


Hälsingerådet 
Inget möte har genomförts sedan förra kommunstyrelsesammanträdet. 


Sundsvallsregionen 
Redovisning från senaste mötet sker vid nästa kommunstyrelsesammanträde. 


Övrig information 
Efter en fråga från Caroline Schmidt (C) informerar ordförande i styrelsen för 
Glysisvallen AB Bo Nilsson (S) om planerna för ishallen och Hockeylagets 
uppgång i högre serie. Kraven på ishallen blir större och vissa investeringar 
behöver göras. Några av nödvändiga investeringar klarar bolaget själv, men 
bolaget kommer att komma in med en ansökan om anslag för att täcka 
kostnaderna för ett avgränsat område för bortalaget och bortalagets supportrar. 
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§ 177 Dnr 2016-000142 - 003 


Meddelande Kommunstyrelsen 


Kommunstyrelsen beslutar 
att meddelandena läggs till handlingarna.  


Sammanfattning 
1. Regeringsbeslut om att vidta energibesparingsåtgärder inom den statliga 
förvaltningen.  


Dnr 2022-000496 225 


2. Verksamhetsrapport Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd. 


3. Verksamhetsrapport Tekniska nämnden.  
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§ 178 Dnr 2020-000514 - 002 


Anmälan av delegationsbeslut 2022 


Kommunstyrelsen beslutar 
 att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.    


Sammanfattning 
1. Helenedals förskola, uppdaterat anbud. Dnr 2020-000557 200 
2. Samråd om den fördjupade Översiktsplanen för Arbrå. Dnr 2022-000401 
3. Samråd om den fördjupade Översiktsplanen för Kilafors. Dnr 2022-000402  
4. Begäran om anstånd till Förvaltningsrätten i Falun. Dnr 2021-000085
  


 


 





